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使用方法

1. 取下上蓋。

4. 將上蓋蓋回到
機身上。

5. 將電源變壓器的DC插頭
插入位於芳香噴霧器背面
的DC插孔。將電源變壓器
的AC端插入牆上的電源插
座。

6. 按下電源/定時器按
鈕啟動芳香噴霧器。

2. 將水倒入水箱中直
至最高水位線。 

3. 將3-5滴適合擴香的精
油（務必按照精油瓶標籤
上的使用方式操作）加入
水箱。



產品功能 

電源/定時按鈕

電源/定時按鈕

音量+ 按鈕

燈控按鈕

音樂按鈕

定時顯示燈
4小時  8小時  16小時

音量- 按鈕

4H 8H 16

按第一下 = 4小時定時顯示燈亮，4小時計時開始，連續出霧
按第二下 = 8小時定時顯示燈亮，8小時計時開始，連續出霧
按第三下 = 16小時定時顯示燈亮，16小時計時開始，間歇出霧（運行5分鐘，
關閉5分鐘）
按第四下 = 芳香噴霧器關閉

*按下電源/定時按鈕10秒鐘後，定時指示燈會逐漸變暗。再次按下電源/定時按
鈕鈕時，下一個相應的定時顯示燈會點亮。



燈控按鈕

音樂按鈕

該芳香噴霧器帶有四種音樂選項。打開設備時的默認音樂是音量3的音樂
1“鋼琴搖籃曲”。按音樂按鈕可在音樂選項之間切換。音樂可以獨立於噴霧
功能自由開啟和關閉。

默認 = 音樂1 “鋼琴搖籃曲”
按第一下 = 音樂2 “真實自然叢林”
按第二下 = 音樂3 “靜聽海洋之聲”
按第三下 = 音樂4 “笑翠鳥”
按第四下 = 音樂關閉

**在音樂播放過程中，按住音樂按鈕2秒可暫停音樂，再次按下可繼續播
放音樂。音量與音樂暫停時相同。

該芳香噴霧器帶有兩種環境光選項。開啟設備時的默認光線是明亮
暖光。按燈控按鈕可在光線選項之間切換。燈光可以獨立於噴霧功
能自由開啟和關閉。

默認 = 明亮暖光
按第一下 = 昏暗暖光
按第二下 = 關燈



有五個音量級別。默認音量級別為3級。

1. 音樂開著時，反复按 V+ 按鈕可調高音量至5級。
2. 音樂開著時，反复按 V- 按鈕可調低音量至完全無聲。

注意事項

1. 噴霧量多寡會因水質、精油及空氣濕度而有所不同。此為正常狀況。
2. 此產品為使用純天然精油而設計的。化學香精、香料或不純精油可能會

對產品造成損壞。
3. 請於每次使用後進行清潔。使用自來水、泉水或蒸餾水進行清潔與乾淨

毛巾擦拭。
4. 若水位過低時噴霧器會自動關閉。

音量 + 按鈕/音量 - 按鈕



請置於兒童可觸範圍之外。

請參考以下安全性規則來使用產品：

1. 請務必按指示使用。
2. 請務必使用裝置附設的電源變壓器。
3. 請勿將水從出風口倒出。
4. 若需移動裝置並收放、請務必關閉電源並拔出插頭、將水箱清空並

清洗乾淨。
5. 若有燒焦味、請務必立即關閉電源。
6. 請勿將水裝超過最高水位標記。
7. 請將裝置放於平坦平面上、而非凹凸不平的地方如地毯｡
8. 可加入自來水、泉水或蒸餾水。不要使用礦泉水。
9. 使用機器時請勿移動裝置、將插頭拔出時、請從變壓器端拔起、

勿直接拉扯電線。
10. 請勿在水附近使用本產品。
11. 勿將機器放於可太陽直射或接近冰箱、電風扇、炎熱處的地方。
12. 若無成人監護、請勿由兒童操作本產品。
13. 裝置並非醫療使用。切勿直接吸入煙霧
14. 僅使用適合芳香噴霧器擴香的精油。請務必閱讀精油瓶上的使

用說明。

安全須知



清潔和保養

每周至少清潔水箱和霧化片兩次。
用棉布和中性清潔劑清潔水箱中的霧化片。
用清水清洗，然後用布擦乾。

警告：使用腐蝕性或刺激性化學物質可能會對設備造成損壞。
精油不應與芳香噴霧器的機身表面接觸。

清潔之前，請關閉設備電源並手拔下電源變壓器。排空水箱時，請從出風
口的另一側倒水。

出風口



產品規格

1. 尺寸：220毫米x 64毫米x 107毫米
2. 材質：聚丙烯
3. 水箱容量：150毫升
4. 適用面積：25平方米
5. 連續噴霧使用時間：長逹8小時
6. 間歇噴霧使用時間：長逹16小時
7. 定時設定：4小時/8小時/16小時
8. 昏暗和明亮暖光設定
9. 可調節音量的音樂
10. 自動安全關閉
11. 電源：DC5V 5W



故障排除指南

情況 可能原因 解决方案

沒有空氣通過進氣口

1. 霧化片有油污
2. 噴霧器底部的進氣

 口被堵塞

水位超過最高水位線

開啟失敗/提早
關機

沒有噴霧或噴
霧異常

漏水

1. 水量不足。
2. 電源線連接有誤。

1. 向水箱加水直至最高水位線。
2. 拔除電源再重新啟動。

1. 斷開電源線。稍微傾斜機身倒出一些水
以確保水量不超過最高水位線。

1. 上蓋沒有蓋好或沒有
  上蓋。
2. 溫度過低或過高/

  度高。

1. 進氣口可能被阻塞。檢查以確保進氣
口無異物阻塞，並且設備放置在堅硬表
面上。

2. 檢查風扇狀況。如果異常，請聯繫
dōTERRA。

1. 請遵循有關清潔與保養的說明指示。
2. 進氣口堵塞可能會影響霧化性能。

1. 蓋上或調整上蓋可解決問題。
2. 調節室溫或濕度。



產品保障
dōTERRA提供一年保養，保養條款內容如下：
dōTERRA Hong Kong Ltd.（以下簡稱dōTERRA）提供產品從顧客購買日
起一年內，在嚴格遵循產品使用說明之操作與保養情況下，若產品於保養
期限內發生故障，可申請退回產品, 並獲15分產品點數。請先將故障產品
寄回dōTERRA，產品一經退回，回收之產品將視為dōTERRA之財產。
詳細資訊請聯絡客戶服務專線：+852 3197 6699

此設備不適用於體能、感官或精神功能不全或缺乏生活經驗和常識者(包括
兒童）使用、除非負責他們安全的人士為他們提供看護或有關設備使用的
指導。請看護好兒童以免他們把玩此設備。
8歲及以上兒童和體能、感官或精神功能不全或缺乏生活經驗和常識者可
以使用此設備、前提是他們在相關看護下使用或得到安全使用設備的相關
指導、並理解可能涉及的危險。兒童不可把玩此設備。無人看護的兒童不
可進行清理和維護工作。



委制商: dōTERRA MFG, LLC 
389 S 1300 W, Pleasant Grove, UT 84062 USA v1

產品型號: GH2173
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Instructions For Use

1. Remove the Cover.

4. Replace the Cover
on Main Body.

5. Insert the Adapter’s DC 
connector into the DC Socket 
located on the back of the 
diffuser. Plug the AC end of the 
Adapter into an electrical wall 
outlet.

6. Press the Power/Timer 
Button to start the diffuser.

2. Add water into the Water
Tank until it reaches the
Max Water Level Marker.

3. Add 3–5 drops of essential oils 
that are suitable for diffusing 
(always follow the directions for 
use on label) into the Water Tank.



Functions

Power/Timer Button

1st press = 4hr Timer Indicator light, 4hr Timer ON, Continuous Mist
2nd press = 8hr Timer Indicator light, 8hr Timer ON, Continuous Mist
3rd press = 16hr Timer Indicator light, 16hr Timer ON, Intermittent Mist 
 (5 minutes on and 5 minutes off) 
4th press = Diffuser Off

*Timer Indicator light slowly dims 10 seconds after last Power/Timer Button press.  When 
Power/Timer button is pressed, the Timer Indicator light turns on and moves to the next setting.

Power/Timer Button
Volume + Button

Light Control Button

Music Button

Timer Indicators
4hr     8hr      16hr

Volume - Button

4H 8H 16



Music Button

The diffuser features four music options.  Default music option when diffuser is turned on is 
Music 1 “Piano Lullaby” at level 3 volume.  Press the Music Button to shift between music 
options. Music can be turned on and off independently from mist function.

Default = music 1 “Piano Lullaby”
1st press = music 2 “Real Natural Bush”
2nd press = music 3 “Ocean Sound Meditation”
3rd press = music 4 “Kookaburras and Birds”
4th press = music off

**During music playback, hold the Music Button for 2 seconds to pause the music, press again 
to resume the music. The volume is the same as when the music was paused.

Light Control Button

The diffuser features two ambient light options. The default light option when diffuser is 
turned on is bright warm light.  Press the Light Control Button to shift between light options. 
Light can be turned on and off independently from mist function.

Default = bright warm light
1st press = dim warm light
2nd press = light off



Volume + Button/ Volume - Button 

There are five levels of volume.  The default volume level is level 3.

1. With the music on, press the V+ button repeatedly to increase the volume up to level 5.
2. With the music on, press the V- button repeatedly to decrease the volume until volume is 

completely off.

Cautions
1. It is normal for vapour volume to vary with the type of water and essential oil used, humidity, 

and/or air temperature.
2. Use of chemical fragrances, spices, or impure essential oils may cause product damage.
3. Clean the unit after each use. Use tap water, spring water, or distilled water for washing and 

a soft cloth for wiping.
4. The diffuser will turn off automatically when the water level becomes too low.



Safety

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

Please follow the safety instructions below while using the product:

1. Only use the product for the intended purpose.
2. Use only the Power Adapter included in the package.
3. Do not drain the water from the Air Outlet.
4. When storing the diffuser or relocating it, turn the power off, unplug the diffuser, empty the 

Water Tank and clean the product.
5. Turn off the diffuser immediately if there is any smoke or burning smell.
6. Do not exceed the Max Water Level Marker.
7. Place the diffuser on a flat and solid surface instead of uneven and/or unstable ones like 

carpets or rugs etc.
8. Refill with tap water, spring water, or distilled water. Do not use mineral water.
9. Do not move the product during its operation. Pull the Power Adapter instead of the cord 

to unplug.
10. Do not use this appliance near water.
11. Do not place the product in direct sunlight or close to a refrigerator, a fan, or other hot 

environment.
12. This product should not be operated by children unless supervised by an adult.
13. This product is not meant for medical purposes. DO NOT inhale the vapor directly from the 

Mist Outlet.
14. Only use essential oils that are suitable for diffusing in the diffuser.  Always read the 

Directions for Use on the bottle.



Cleaning and Maintenance

Clean the Water Tank and Mist Plate at least twice a week.
Clean the Mist Plate in the Water Tank with a cotton cloth and neutral cleanser.
Wash it with clean water and wipe it dry with cloth.

Warning: Use of corrosive or harsh chemicals may cause damage.  Essential oil should not 
come in contact with the exterior surface of the unit.

Before cleaning, turn the unit off and unplug the Power Adapter. When emptying the Water 
Tank, pour water from the opposite side of the Air Outlet.

Air Outlet



Features
1. Dimensions: 220mmx64mmx107mm
2. Material: PP
3. Water Capacity: 150ml
4. Suggested Room Size:  25 sq.m
5. Continuous Operation:  Up to 8 hours
6. Intermittent Operation:  Up to 16 hours

7. Timer:  4hr/8hr/16hr
8. Dim and bright warm ambient light on and off
9. Music with volume control
10. Automatic safety shut-off
11. Power Source:  DC5V 5W



Troubleshooting
Status Cause(s) Solution(s)

1. No air flows through the Air 
Inlet.

1. Oil contamination on 
Mist Plate. 

1. Water level exceeds the
Maximum Water Level Marker.

Startup Failure/
EarlyShutdown

No mist or 
abnormal mist

Water Leakage

1. Insuffcient water.
2. Improper power cable 

connection.

1. Fill water to the Max Water Level Marker.
2. Unplug the Wall Plug Adapter plug and reset 

carefully.

1. Disconnect the power cord. Tip out some of the 
water to achieve the correct water level.

1. Cover off-centered or 
missing.

2. Temperature too low or too 
high/ high humidity.

1. The Air Inlet may be blocked. Check to make sure 
there is nothing blocking the inlet and that the 
diffuser is placed on a hard surface.

2. Check the fan condition. If it is abnormal, please 
call dōTERRA. Phone: (02) 8015 5080

1. Please follow the instructions on cleaning and 
maintenance.

2. Blockage to the Air Inlet may influence the 
misting performance.

1. Replacing or adjusting the Cover may resolve the 
problem.

2. Adjust the room temperature or humidity.



Product Warranty
dōTERRA® One (1) Year Limited Warranty. dōTERRA’s warranty obligation for this product is limited 
to the terms set forth below: dōTERRA Hong Kong Ltd. (“dōTERRA”) warrants this diffuser against 
defects in materials and workmanship under normal use for a period of ONE (1) YEAR from the date 
of purchase by the original end-user purchaser (“Warranty Period”) provided the operation and 
maintenance strictly follow the instruction manual. If a defect arises and a valid claim is received 
within the Warranty Period, at its option and to the extent permitted by law, dōTERRA will issue 
a 15PV points refund to original end-user account. When a replacement or refund is given, the 
diffuser for which the replacement or refund is provided must be returned to dōTERRA prior to 
replacement or refund and becomes dōTERRA’s property.
Please call +852 3197 6699 for more information.

This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, 
sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been 
given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for 
their safety. Children should be supervised to ensure that they do not play with the 
appliance.This appliance can be used by children ages 8 years and above and persons with 
reduced physical, sensory or mental capabilities if they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. 
Children should not play with the appliance. Cleaning and user maintenance should not be 
made by children without supervision.



Manufactured for: dōTERRA MFG, LLC 
389 S 1300 W, Pleasant Grove, UT 84062 USA v1

model number: GH2173


